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Consiliul Local al Municipiului  
Curtea de Arges  
 
 

 
 
 

 
 

La sedinta ordinara din data de 28 ianuarie 2020, ora 15,00 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: 
Andreescu Gheorghe, Badescu Nicolae – Razvan, Chefani Jean, Dabija Bogdan – Alexandru, Deaconu 
Marius, Dicu Maria, Dumitrache Stefan, Georgescu Doru, Marinescu Ion – Madalin, Mitrofan Cristian, Molea 
Gheorghe, Oreviceanu Emelian, Popescu Marius – Viorel, Radutu Babet Ana, Roventa Ana – Maria, Stancu 
Alexandra – Loredana, Serban Ion, Jubleanu Marian Gabriel –viceprimar. (18) 

A fost absent domnul Paunescu Ion – Petre.(1)  
La sedinta a fost prezent domnul primar Constantin Panturescu si domnul secretar Radu Chirca. 
Doamna Stancu Loredana si domnul Mitrofan Cristian au intarziat si au intrat in sala dupa votul 

acordat ordinii de zi. 
Se prezinta ordinea de zi care cuprinde: 

1.PROIECT DE HOTARARE pentru alegerea presedintelui de sedinta. 
2. PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome. 
3.  Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta   anterioara.  
4. PROIECT DE HOTARARE  pentru  aprobarea cheltuielilor aferente delegarii gestiunii serviciului de 
transport public local de persoane cu autobuze urbane prin curse regulate pe raza municipiului Curtea de 
Arges si pentru servicii de expertizare a obiectivului “Producerea energiei electrice din surse regenerabile-
Municipiul Curtea de Arges, judetul Arges”. 
5. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Planului de lucrari de interes local pentru anul 2020 ce 
urmeaza a fi executat de persoanele majore, apte de munca, beneficiare ale venitului minim garantat. 
6. PROIECT DE HOTARARE pentru atestarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al al 
municipiului Curtea de Argeş, județul Argeș. 
7. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea unor gratuitati la transportul local de calatori prin curse 
regulate in anul 2020. 
8. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea numarului de posturi de asistent personal pentru anul 2020. 
9. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea unui raport de evaluare. 
10. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noilor valori ale obiectivului de investitii “Infiintare cresa cu 
patru sali de grupa in municipiul Curtea de Arges”. 
11. Diverse  

Se supune la vot ordinea de zi prezentata. Este aprobata cu 16 voturi “Pentru”.  
In sala au intrat doamna Stancu Loredana si domnul Mitrofan Cristian. Numarul consilierilor prezenti 

a ramas 18 pana la finalul sedintei.  
Domnul primar a solicitat sa se faca propuneri pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta, 

acesta fiind si primul punct al ordinii de zi. 
Domnul Badescu Razvan  il propune pe domnul Dumitrache Stefan. Propunerea a fost aprobata cu 

18 voturi “Pentru”. 
Presedintele de sedinta, domnul Dumitrache Stefan, solicita sa se faca inscrieri pentru punctul 

“Diverse”. 
Se inscriu urmatorii: Dabija Bogdan-Alexandru, Georgescu Doru, Andreescu Gheorghe si din sala 

domnul Diaconeasa Ionut. 
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta  ordinara a Consiliului Local     

 din data de 28 ianuarie 2020 
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Urmeaza momentul festiv in care se confera Diploma de Recunostinta si un buchet de flori la 
împlinirea a peste 50 de ani de căsătorie,  familiilor–sot si sotie: 

-LAUTARESCU PETRE si MARIA – Curtea de Arges; 
-ROTARU ION si IOANA –Curtea de Arges; 
-ORJANU GHEORGHE si CARMEN-SILVA –Curtea de Arges; 
Punctul nr. 3 supune aprobarii procesul verbal incheiat in sedinta anterioare. 
Nu sunt discutii, procesul verbal  al sedintei ordinare din data de 23.12.2019 este aprobat cu 18 voturi 

“Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru  aprobarea cheltuielilor aferente delegarii 

gestiunii serviciului de transport public local de persoane cu autobuze urbane prin curse regulate pe raza 
municipiului Curtea de Arges si pentru servicii de expertizare a obiectivului “Producerea energiei electrice din 
surse regenerabile-Municipiul Curtea de Arges, judetul Arges”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion considera ca acest studiu de oportunitate trebuia facut inainte de a  accesa 

fonduri,  avand in vedere ca valoarea proiectului este de aproximativ 10 mil. Euro. 
Domnul primar precizezaza ca in momentul cand vor merge sa semneze contractul, le vor cere acest 

studiu care trebuie coroborat cu proiectul.  
Domnul Serban Ion intelege ca trebuie infiintata o autobaza si intreaba cine va opera cu acele 

autobuze. 
Domnul primar arata ca in proiect este prinsa autobaza care se va face la vechiul grajd. Autobuzele 

vor fi ale muncipiului, iar in baza studiului  urmeaza sa se hotarasca daca se alege mentinerea serviciului sau 
serviciul se va delega.  

Domnul Serban Ion considera ca in studiu trebuie sa se tina cont de stazile asfaltate prin PIDU, astfel 
incat acestea sa fie largite prin desfiintarea unuia dintre trotuare. De asemenea precizeaza ca trebuie facute 
grafice cu toate traseele, stabilite statiile si trebuie sa se tina cont ca in cartierul Marina nu este statie, 
deasemenea sa se tina cont de zona industriala din Groape si de la Fucks.  

Domnul primar arata ca tocmai de aceea s-au prevazut in proiect autobuze mai mici, nu din acelea 
articulate, pentru ca va mai dura pana vor fi modificate acele strazi. Precizeaza ca statiile sunt deja prevazute 
in proiect. 

Domnul Serban Ion spune ca la art. 2 se vorbeste de parcul fotovoltaic si intreaba daca prin acest 
studiu se mai pot accesa fonduri. 

Domnul primar raspunde ca se face aceasta evaluare pentru a se stabili exact ceea ce este acolo si 
pentru a se incerca folosirea acelor materiale. 

Domnul Dabija Bogdan-Alexandru doreste sa intreabe persoana care a intocmit raportul de 
specialitate, daca a avut in vedere si proiectele pe care le-au votat in anul 2019 si au fost platite. 

Domnul primar spune ca toate acelea au fost facute la momentul respectiv pentru a putea depune 
proiectul si a se merge cu el mai departe.  

Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 
supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Planului de lucrari de interes 
local pentru anul 2020 ce urmeaza a fi executat de persoanele majore, apte de munca, beneficiare ale 
venitului minim garantat. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE pentru atestarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al al municipiului Curtea de Argeş, județul Argeș. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea unor gratuitati la transportul 
local de calatori prin curse regulate in anul 2020. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Marinescu Madalin arata ca sunt 20 de tichete pentru 250 de beneficiari incadrati in grad de 

handicap grav. De asemenea beneficiaza veteranii de razboi si persoanele persecutate politic. Spune ca 
valoarea unei calatorii pentru prima categorie este de 2 lei/calatorie, iar  pentru veterani pretul este de 2,36 
lei. Nu intelege de ce preturile sunt diferite. 

Doamna Mariana Moise, director executiv DAS, precizeaza ca acestea sunt preturile 
transportatorului. 

Presedintele de sedinta  precizeaza ca dumnealui a inteles ca este vorba de doua lucruri diferite, 
unele sunt tip abonament, iar celelalte sunt efectiv tichete. De asemenea a inteles ca in cadrul 
abonamentului sunt niste facilitati si deci este diferenta intre abonament si tichet. 

Domnul Serban Ion doreste sa faca un amendament si daca se poate sa se dea transport gratuit, in 
limita a 10 calatorii pe luna dus-intors, perosanelor care  au o pensie sub 1000 lei si celor care nu au niciun 
venit. Obligatoriu persoanele sa fie la pensie si cu varsta de 65 ani impliniti. 

Domnul primar arata ca atunci cand a fost scos la licitatie serviciul de transport, nu s-a prevazut asa 
ceva in caietul de sarcini. Nu i se poate impune transportatorului, mai ales ca este pe final de contract.  

Presedintele de sedinta are rugamintea ca Directia de Asistenta Sociala sa faca un studiu pentru a se 
stabili exact cate persoane s-ar incadra in aceste criterii si apoi se poate face si o discutie cu transportatorul, 
pentru ca si acesta trebuie sa fie de acord cu modificarea contractului.  De asemenea considera ca 
persoanele fara venituri, dar cu capacítate de munca trebuie lasati deoparte si sa se duca la munca. 

Domnul Mitrofan Cristian crede ca transportatorul va fi de acord daca isi primeste banii. Ramane doar 
ca doamna Moise Mariana sa le prezinte situatia.  

Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 
supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea numarului de posturi de 
asistent personal pentru anul 2020. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Dabija Bogdan-Alexandru intreaba cati asistenti personali au fost anul trecut. 
Doamna Mariana Moise arata ca anul trecut au fost 70, iar la acest moment sunt 86.  Sunt cam doua 

intrari pe luna. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea unui raport de evaluare. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca din calcule rezulta un pret de 18 Euro/mp si considera ca este 

putin, pentru ca in zona pretul este mai mare. 
Domnul primar arata ca este vorba de terenul de sub constructie. 
Domnul Serban Ion intreaba de ce nu s-a facut evaluarea si la camin.  
Se fac discutii privind acel camin situat in aceeasi zona. 
Domnul Marinescu Madalin intreaba care a fost pana acum regimul juridic al terenului pentru care s-a 

facut evaluarea. 
Domnul secretar Radu Chirca arata ca este un teren proprietate de stat, cladirea era a Centrocoop 

dar au vandut-o si ei plateau impozit pentru folosinta terenului proprietate de stat in alte scopuri decat cele 
agricole. 

Domnul Marinescu Madalin intreaba de ce trebuie vandut terenul de sub cladire.  
Domnul secretar ii raspunde ca nu pot face nimic cu el. 
Domnul Marinescu Madalin intreaba cum se ajunge la cladire. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca este acces din strada. 
Domnul Marinescu Madalin  spune ca din schita rezulta ca acolo este mult mai mult teren. 
Domnul primar considera ca acel teren de sub cladire niciodata nu se va putea folosi. 
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Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 
supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 

Se trece la punctul nr. 10: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noilor valori ale obiectivului 
de investitii “Infiintare cresa cu patru sali de grupa in municipiul Curtea de Arges”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul 
Intrucat nu au fost discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 18 voturi “Pentru”. 
In continuare domnul primar Constantin Panţurescu a prezentat stadiul proiectelor de investiţii pentru 

care s-au accesat fonduri europene, sume de la bugetul naţional, precum şi bani proveniţi de la bugetul 
local.  

Diverse 
Domnul Dabija Bogdan-Alexandru supune atentiei problema  celor care sunt in comisiile electorale. 

Intreaba daca este corect sau bine sa li se pune ceva la salariu. “Am inteles ca trebuie sa hotararm noi 
consilierii, cu aprobarea domnului primar, daca le punem un 2%, un 0,5%, nu stiu, cat hotarati”.  

Domnul primar arata ca trebuie mai intati sa se faca bugetul si vor discuta atunci. 
Domnul Georgescu Doru incepe prin a spune ca a fost placut surprins ca domnul primar a dat citire 

Raportului privind proiectele aflate in derulare si care vor fi duse la bun sfarsit.  
Arata ca a mai facut solicitari privind prezenta reprezentantilor institutiilor statului la sedintele 

consiliului local si considera ca este in interesul cetatenilor ca seful Politiei si cel al Jandarmeriei sa fie invitati 
la una din sedinte. 

De asemenea doreste sa stie ce s-a intamplat cu hotararea consiliului local adoptata in legatura cu 
spatiile comerciale abandonate.  

Domnul primar raspunde ca hotararea a fost atacata in instanta, s-a castigat procesul, societatea a 
fost amendata si se vor da amenzi pana se vor respecta prevederile hotararii consiliului local. 

Domnul Georgescu Doru spune ca domnul primar a vorbit de aparatura adusa la spital si  considera 
ca este necesar ca si serviciile medicale sa fie de buna calitate. In ceea ce priveste bugetul, roaga sa se tina 
seama de referatul Scolii nr. 6 privind necesitatea unui teren de sport. 

Domnul primar precizeaza  ca s-a aprobat studiul pentru sala de sport de la Scoala nr. 2 si considera 
ca trebuie terminata mai intai acea lucrare. Nu pot fi facute toate odata. 

Domnul Andreescu Gheorghe doreste sa stie care este stadiul podetelor de la Sipot, cand incepe 
consolidarea lor. 

Domnul primar arata ca s-au prins acele lucrari si vor vorbi la buget. 
Domnul Diaconeasa Ionut intreaba daca pentru proiectul Smart City exista un plan si daca acesta 

poate fi publicat pe site-ul institutiei astfel  incat oricine este interesat, sa poata vedea pe unde vor fi facute 
aceste lucrari. De asemenea intreaba ce se mai face in legatura cu cainii fara stapan. 

Domnul primar spune, in legatura cu proiectul, ca se va rezolva, iar despre cea de a doua intrebare 
arata ca este un contract in derulare si va fi in curand o licitatie. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta, domnul Dumitrache Stefan, a declarat sedinta inchisa. 
 
 
 
           Presedinte de sedinta                                            Secretar general U.A.T.  
           DUMITRACHE STEFAN                    CHIRCA RADU 
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Curtea de Arges – 28.01.2020 

 

 


